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RE: deadline vandaag 15 uur Spoed: afstemmen nota Lange termijn aanpak post-COVID
RE: conceptbrief onverplicht tegemoetkomen
RE: deadline vandaag 15 uur Spoed: afstemmen nota Lange termijn aanpak post-COVID

Ik wilde je even op de hoogte brengen van belangrijke zaken die spelen t.a.v. de lange termijn aanpak COVID-19 (n.a.v. het

debat vorige week). Vandaag ben ik benaderd door MEVA en PDCZ over 2 spoedstukken die vandaag/morgen de lijn in moeten.

1. Zorgwerknemers post-COVID: tegemoetkoming
Ik heb vanochtend met MEVA gepraat over het financieel compenseren van zorgmedewerkers met post-COVID (voorheen het

Fonds Long COVID). In de bijgevoegde Kamerbrief zal MLZS een toezegging doen voor een onverplichte tegemoe ing voor

deze groep. Mij is gevraagd mee te lezen met deze Kamerbrief (die morgen de lijn in moet). Ik heb - samen ne EE - een

korte reactie afgestemd. Belangrijkste aandachtspunt daarbij is: kunnen we de belofte van een tegemoetkoming wel waar

maken met alle haken en ogen qua uitvoering? Zoals ook blijkt uit de brief is daar nog niet concreet over nagedacht (en is WJZ

slechts beperkt betrokken), maar gaat MLZS wel een toezegging doen.

2. 4 trajecten lange termijn aanpak post-COVID
In de nota worden 4 trajecten voorgesteld voor een lange termijn aanpak post-COVID:

1. Bundeling van expertise en kennis in postinfectieuze klinieken (waarin ook een vorm van zorg- en/of hulpverlening zal

plaatsvinden);
2. Aanvullende investering (biomedisch en therapiegericht) onderzoek via ZonMw;

3. Landelijke registratie van mensen met post-COVID;
4. Opdrachtverlening aan Stichting NICE t.b.v. data-uitwisseling met UWV

Deze nota heb ik om 13:40 uur ontvangen en deze moest met opmerkingen en aangevulde juridische paragraaf voor 15:00 uur

retour, omdat deze vandaag de lijn gaat. en ik hebben er samen naar gekeken, maar concludeerden al vrij snel dat we

voor punt 3 en 4 input van onze privacy-collega’s nodig hadden. Dat is helaas niet op tijd gelukt en we hebben met onze

(beperkte) kennis de nota aangevuie EAE heeft daarna nog contact gehad met en een e-mail nagestuurd met een

herzien advies (deze mail is ook bijgevoegd).

Het signaal wat ik vooral met deze e-mail wil geven, is dat er vandaag dus meerdere belangrijke beslissingen voorbereid zijn (en
naar buiten toe gecommuniceerd zullen worden) waarbij WJZ slechts een dag de tijd heeft (of slechts 1,5 uur) om mee te

denken en mogelijke risico’s te signaleren. Ten aanzien van de onverplichte tegemoetkoming is dit iets minder van toepassing,
omdat cluster 6 al mee heeft gedacht over de vormgeving van mogelijke financiéle compensatie, maar dat er nu al een

toezegging naar buiten gaat, was voor mij ook nieuws. Alles moet weer met stoom en kokend water tot stand komen, dus wij
houden onze harten vast. Deze zorgen leg ik daarom via deze mail ook bij jou neer ©.

Groeten
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